

نموذج تفویض (أفراد) Credit Bureau Authorisation Form (Retail)

- 1. By signing this application, I hereby:
 - 1.1 Agree that AlRayan Bank has the right to inquire about my credit history/my company's credit history.
 - 1.2 Understand and accept that AlRayan Bank will see all the facilities granted today and historically, inclusive of my repayment regularity, and that AlRayan Bank staff will have access to this information and may discuss it with each other though the normal course of their work in relation to my credit history. I also understand that this information may negatively or positively affect the decision to grant or deny me facilities. I further understand that the inquiry itself may appear in my credit history and this may affect the decision of any other entities authorized to view my credit history.
 - 1.3 Agree and understand that AlRayan Bank will have to exchange the credit history information of the facilities of the Credit Bureau, which includes my returned cheques for any reason.
 - 1.4 Agree and understand that AlRayan Bank staff may inquire more than once about the credit history due to various work related reasons in order to complete their duties.
 - 1.5 Acknowledge and understand that AlRayan Bank may inquire several times about the credit history throughout the course of a granted facility so long that it has not been settled.
 - 1.6 Absolve AlRayan Bank, and its staff, from any responsibility or liability whatsoever related to credit history inquires howsoever it was made and whenever.
 - 1.7 Undertake to inform AlRayan Bank of any financial obligations that may not appear in the credit history inquiry.
- 2. Moreover, I understand and accept:
 - 2.1 That this approval/authorization does not obligate AlRayan Bank to inquire about my credit history or to study it, that AlRayan Bank may not wish to inquire unless it is convinced of the economic viability of the requested facility or its purpose or the quality of the repayment sources, as well anything else that bank deems pertinent.
 - 2.2 That there may be fees associated with these inquiries, and that the bank has the right to demand compensation for these fees even if the requested facility has not been granted.
 - 2.3 That the above applies to me whether I am, or I represent, an individual, or joint account, or a group, or establishment, or company, and that the signature below represents my approval and the approval my represented or the entity on whose behalf I am authorized or own or represent (whether the inquiry is about the individual or the entity).

- ا- بتوقیعی علی هذا الطلب فإننی أوافق:
- ا، ا على أن يقـوم بنـك الريـان بالإستفسـار عـن التاريـخ الإئتمانـي الخـاص بـي متضمناً الشــيكات الراجعــة
- ۱٫۲ على أن يطلع البنك على جميع القروض الممنوحة لي حالياً وسابقاً، بمـا في ذلك مـن انتظامـي في السـداد أو عدمـه، وأن موظفـي بنـك الريانب حاجة إلى أن يراجعـوا هــذه المعلومـات ومناقشـتها في المهـام المنوطـة بهــم فيمــا يتعلـق بتاريخـي الإئتمانـي، وأن هـذا التاريخ الإئتمانـي قـد يؤثرسـلباً أو إيجابـاً على قـرار بنـك الريـان بمنـح تســهيلات لي أو عدمــه، وأن الاستفســار فـي حــد ذاتـه سـوف يظهـر فـي تاريخـي الإئتمانـي وأن ذلك قـد يؤثرعلى قـرار أي جهــة أخـرى لهــا طلاحيـة الاطلاع على معلوماتـى الإئتمانيـة
- ا,د على أن قـد يقـوم موظفـي بنـك الريـان بالإستفسـار أكثر مـن مـرة عـن التاريـخ الإئتمانـي وذلـك لأسـباب تخصوــم متعلقــة بمختلــف مهاموــم أثنــاء العمــل
- ١٫٥ أنـه يحــق لبنــك الريــان الاستفســار عــن تاريخــي الإئتمانــي فـي أي وقــت حــال منحـــي أي تســـهيل وطالمــا لــم يكتمـــل ســـداد التســـهيل الممنـــوح
- ٦٫٦ ميي إعفاء بنـك الريـان وموظفيـه مـن أي مســؤولية متعلقــة بالاستفســار عــن تاريخـــى الإئتمانـــى متى مـــا اســـتفسروا وكيفمـــا اســـتفسروا
- ١.٧ وأتعهــد بــأن آبلــغ بنــك الريــان عــن أي إلتزامــات ماليـــة مؤثــرة على تاريخـــي الإئتمانـــى قـــد لا تكــون مذكــورة فـى مركــز قطــر للمعلومــات الائتمانيـــة

٦- كما أقر:

- ٢-٦ بـأنني أفهــم أنــه قــد تكــون هنــاك رســوم متعلقــة بهــذه الاستفســارات وأنــه يحـــق للبنــك أن يطالــبني بهـــذه الرســـوم حتى فــي حـــال عـــدم منـــح التســـهيل المطلـــوت
- ٣-٣ بأنني أفهـم أن كل مـا ذكـر أعلاه ينطبـق علي سـواء فـرد أو مـثنى أو جماعـة أو مؤسسـة أو شركـة أو فـرد، وأن توقيعـي أدنـاه يمثـلني أنـا شـخصياً وموافـقـّي وموافقــة الجهــة التي أمثلهــا أو أملكهــا أومخــول نيابــة عنهــا (ســـواء كان الاستفســار عــن التاريــخ الإئتمانــى لشـخص حقيقــى أو إعتبــارى)

Name:	الإسم:
Qatar ID Number:	قم البطاقة الشخصية القطرية:
Entity Name:	سم الجهة:
Commercial Registration Number:	قم السجل التجاري:
Date:	لتاريخ: